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SKRIFTLIG FRÅGA E-6799/08
från Vito Bonsignore (PPE-DE) och Sebastiano Sanzarello (PPE-DE)
till kommissionen

Angående: Gifter i irländskt fläskkött

Av tidningsartiklar framgår det att irländskt fläskkött innehåller oroväckande mängder dioxin.

Tyvärr har partierna med giftigt kött redan distribuerats och saluförts i hela Europa och därför är 
verkligen medborgarnas hälsa i fara. Dessutom verkar det som om köttet har sålts i länder utanför 
EU. Därmed förvärras bilden av livsmedel från EU ytterligare, eftersom fall av denna typ oundvikligen 
leder till generaliseringar. 

Eftersom det handlar om ett allvarligt hot mot folkhälsan undrar jag följande:

1. Känner kommissionen till den verkliga omfattningen av denna akuta livsmedelskris som oroar 
och hotar alla konsumenter i EU? Tänker kommissionen samtidigt genomföra en fördjupad 
undersökning för att i detalj förstå de verkliga orsakerna till att köttet är förgiftat?

2. Vilka konkreta åtgärder tänker kommissionen vidta för att försöka hitta en omedelbar lösning på 
krisen?

3. Vilka konkreta åtgärder tänker kommissionen vidta för att förhindra att liknande hälsokriser 
uppstår i framtiden? Anser kommissionen att man bör påskynda alla förfaranden för spårbarhet 
och märkning av livsmedel? 


